

Laptop

(Laptop User Manual)
(ノートパソコンしよう使用マニュアル)
(Руководство по использованию ноутбука)

Please read this user manual carefully before use.
ご利用前によく読んでください。
Перед использованием внимательно прочитайте руководство.

Product Information

(Note: The picture below is a product rendering, please refer to the actual product)

1 - Webcam 2 - Privacy Cover 3 - Power button

statement

The product specifications and information provided in this manual are for reference only and are subject to change without prior notice. Unless otherwise agreed, this manual is for use only as a guide, and the statements made do not constitute any form of warranty.

NOTICE

Please do not place any object on the keyboard, such as pencils, documents, food, etc.
Please do not use caustic cleaners to wipe the screen, and make sure the vents are clear to avoid overheating.

LED Indicator

(LED Icon)	(Description)
	Indicates the device is Powered ON.
	Indicates the Numeric Section of the keyboard is activated and ON.
	Indicates the CAPS Lock is activated and ON.

Kind tips

1. When you receive the laptop and turn it on for the first time, create a username and connect to WiFi after entering the desktop.

2. Always wait for the power indicator on the keyboard to turn off before closing the screen.

3. Please do not install operating systems obtained from other sources as the drivers may be incompatible with this machine. If you wish to reinstall the system, please contact us.

4. Do not subject the device or its accessories to strong impacts or vibrations, as this may cause damage and device malfunctions.

5. Do not use the device in dusty, damp, dirty, or magnetic environments, as this may cause internal circuit malfunctions.

6. Do not use the device during thunderstorms, as this may cause device malfunctions or electric shock hazards.

7. Use the device within the temperature range of 0°C to 35°C, and store the device and its accessories within the temperature range of -10°C to +45°C. High or low environmental temperatures may cause device malfunctions.

8. Avoid getting the device and its accessories wet or damp, as this may cause fire or electric shock hazards.

9. Do not place the device near a heat source or exposed flame, such as an electric heater, microwave oven, oven, water heater, fireplace, candle, or other high-temperature sources.

10. Stop using the device and close all applications, and disconnect all connections or cables to other devices before cleaning and maintenance.

11. Do not clean the device or its accessories with aggressive chemicals, detergents, or strong cleaning agents. Use a clean dry, soft cloth to wipe the device or its accessories.

12. Do not use unauthorized or incompatible chargers or batteries, as this may cause fire, explosion, or other hazards.

13. Do not disassemble or modify the battery. Insert foreign objects, or immerse it in water or other liquids, as this may cause battery leakage, overheating, fire, or explosion.

14. Dispose of the battery according to local regulations. Do not treat the battery as household waste. Improper battery disposal may cause battery explosion.

15. The device uses a non-removable built-in battery. Do not attempt to replace the battery yourself, as this may cause the device to malfunction or damage the battery.

Certificate of conformity
Verifier: QC PASS

hot tip

Consumers who purchase our company's products through legal channels can enjoy product warranty services within one year from the date of purchase if there is a malfunction caused by non-human factors.

Warranty scope

The following three requirements need to be met simultaneously:
1) The appearance of the product is intact, without damage, scratches, stains, cracks, deformation, etc;
2) Can provide a complete and valid purchase invoice and warranty form, and the number filled in is exactly the same as the product machine number;
3) The product qualification certificate and the anti-disassembly sticker on the body are not damaged

Excluding the scope of three guarantees

When the following situations occur, we will charge a certain material fee for repairing and replacing components
1) Damaged product certificate and body anti-disassembly sticker;
2) Users dismantle or repair the machine on their own, causing machine malfunction or damage;
3) Users who cause machine malfunctions or damages due to improper use, maintenance, and storage;
4) Those who do not have a purchase invoice or warranty form, or whose warranty form is not filled out or stamped with the dealer's seal;
5) The machine number filled in on the user's purchase invoice and warranty form is inconsistent with the product machine number;
6) Machine malfunction or damage caused by non-product quality factors such as natural disasters or force majeure.

Warranty card

Dear user, thank you for using our company's products. In order to better serve you, please read, fill out, and properly save this warranty card after purchasing the product.

User Name	
User address	
Postal Code	
Contact phone number	
Product model	
Machine number	
Purchase date	
Invoice number	
Machine Shop	(Seal)

User saves lost and does not make up for it

1. Презентация продукции

(Примечание: На рисунке ниже показан эффект продукта, пожалуйста, в натуральной форме)

1.Камеры 2.Заглушка конфиденциальности 3.Кнопка питания

Заявления

Технические характеристики продукции и информация, представленные в настоящем Руководстве, предназначены только для справочных целей и могут быть обновлены без предварительного уведомления. За исключением случаев, оговоренных в специальных соглашениях, данное руководство служит лишь руководством по применению, и ни одно заявление не является гарантией в какой-либо форме.

Примечание: Примечание:

Пожалуйста, не размещайте на клавиатуре никаких предметов, таких как карандаши, файлы и продукты питания.

2. Описание указателя

Значок LED	Примечания
	Светодиодные лампы питания загорятся, что указывает на то, что устройство работает.
	Этот свет загорится, что указывает на включение цифровой клавиатуры
	Включите этот свет, указав, что кнопка блокировки с большой буквы активирована.

Теплый совет

1. При первом включении компьютера в систему создайте хорошее имя пользователя, перейдите на рабочий стол и подключитесь к WiFi.

2. Выключите устройство, прежде чем закрыть экран после того, как индикатор питания на клавиатуре погаснет.

3. Пожалуйста, не устанавливайте систему, полученную из другого места, привода может быть несовместим с машиной. Если вы хотите переустановить систему, пожалуйста, свяжитесь с нами.

4. Не подвергайте оборудование, аксессуары сильному удару или вибрации, чтобы не повредить оборудование, аксессуары, что приводит к неисправности оборудования.

5. Не используйте оборудование в местах, которые являются полизовыми, влажными, грязными или близкими к магнетому полю, чтобы избежать сбоя внутренней цепи устройства.

6. Не используйте данное оборудование в грозовую погоду. Грозовая погода может привести к неисправности оборудования или сбоям в электрическом токе.

7. Пожалуйста, используйте это оборудование при температуре от 0°C до 35°C и храните оборудование и его аксессуары при температуре от -10°C до +45°C. Когда температура окружающей среды слишком высокая или слишком низкая, это может привести к неисправности оборудования.

8. Пожалуйста, избегайте дождя или влаги в оборудовании и его аксессуарах, иначе это может привести к пожару или опасности поражения электрическим током.

9. Не приближайте оборудование к источникам тепла или огненным источникам огня, таким как электрические обогреватели, микроволновые печи, печи, водонагреватели, печи, свечи или другие места, где может возникнуть высокая температура.

10. Перед уборкой и обслуживанием прекратите использование данного устройства, закройте все приложения и отключите все соединения или кабели от других устройств.

11. Не используйте сильнодействующие химические вещества, мощные средства или мощные средства для очистки оборудования или запчастей к ним. Пожалуйста, используйте чистую, сухую хлопчатую ткань для протирания оборудования или его аксессуаров.

12. Не используйте несанкционированные или несовместимые зарядные устройства или батареи, которые могут вызвать пожар, взрыв или другие опасности.

13. Не демонтируйте или не модифицируйте батарею, не вставляйте инородное вещество или не погружайте ее в воду или другие жидкости, чтобы избежать утечки, перегрева, пожара или взрыва батареи.

14. Обрабатывайте батареи в соответствии с местными правилами, и батареи не должны использоваться в качестве бытового мусора. Неправильное удаление батареи может привести к взрыву батареи.

15. В данном оборудовании используются несъемные встроенные батареи, которые не должны заменяться самими по себе, чтобы избежать нарушения нормального функционирования оборудования или повреждения батареи.

Сертификат соответствия
Компьютер QC Pass
PASS

Специальные подсказки

Потребитель приобретает продукцию компании по законным каналам и может воспользоваться гарантийными услугами в случае неполадок, вызванных действиями человека, в течение одного года с даты покупки.

Гарантийный объем

Необходимо одновременно удовлетворить следующие три потребности:

1) Внешний вид изделия неповрежденный, без повреждений, царапин, пятен, трещин, деформаций и т.д.;

2) Предоставляет полное заполнение действительного счета - фактуры на покупку и гарантийного листа, а также полный номер, соответствующий номеру машины продукта;

3) Сертификат соответствия продукции и наклейка защиты фальсификации не повреждены

без диапазона трех указов

При ремонте и замене элементов в следующих случаях мы будем взимать определенную плату за материалы

1) Сертификат соответствия продукции и предохранительные наклейки фальсификации повреждены;

2) Пользователь самостоятельно разбирает, ремонтирует машину, вызывает неисправность машины, повреждает ее;

3) Пользователь из-за неправильного использования, обслуживания, хранения вызывает неисправность машины, повреждение;

4) Лист, не имеющий счета - фактуры на покупку и гарантийного листа, или лист, не заполненный гарантийный лист и не имеющий штампа дилера;

5) Если номер машины, указанный в счете - фактуре, гарантийном листе, не соответствует номеру машины продукта;

6) Неисправность или повреждение машины вследствие природных катастроф или форс-мажорных обстоятельств, не связанных с качеством продукции.

Гарантийная карта

Уважаемый пользователь, спасибо за использование продукции нашей компании, чтобы лучше обслуживать вас, после покупки продукта, пожалуйста, прочтите, заполните и правильно сохраните эту гарантийную карту.

Имя пользователя	
Адрес пользователя	
Почтовый индекс	
Контактный телефон	
Тип продукции	
Номер машины	
Дата покупки	
Номер счета - фактуры	
Получательский магазин	(глава)

Полученные пользователи не выполняют

FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
Reorient or relocate the receiving antenna.
Increase the separation between the equipment and receiver.
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

中性说明书+保修卡
128g铜版纸单C双面印刷
折页，折后尺寸：100x122mm